Homework for March.9
一、英译汉
1.The person who knows “how” will always have a job. The person who knows “why” will always be his boss. 
2.The girl in red sitting in the tree loves the boy in blue who is standing under the tree.     
3.Very smart Romeo who is from a noble family really loves especially gentle Juliet who can speak French fluently.
4.In New York, the young without money can realize in this way the dreams in their hearts. 
二、汉译英
1. 我们的村庄在两山之间的峡谷里。
2.我们班里有五个从新疆来的女学生。
3.那个戴着墨镜的漂亮女孩是杨紫。 
4.在你的一生中，帮助过你的 朋友 才是你应该感谢的 朋友。 
5.莎士比亚时代使用英语的人数是五百万，而今天达2亿6千万。
6.我周一六点去上学。
7.她在公交站等公交车。
8.我吃了晚饭后出去散步。 
9.我今天去上班，看到一个小孩子给老人让座。
10.从中国来的新学生在美国的一所大学里努力学习英语。


keys:
一、英译汉
1.一个知道怎么做的人将来总会找到工作。一个知道为什么这样做的人将来总是成为他的老板。
2. 一个坐在树上的穿着红衣服的女孩爱上了一个站在树下的穿着蓝色衣服的男孩。
3. 来自贵族家庭的非常聪明的罗密欧的确爱着极其温柔的能讲一口流利的法语的朱丽叶。
4. 在纽约，没有钱的年轻人以这种方式能实现他们心中的梦想。 
二、汉译英
1. Our village is in a valley between two hills.
2. There are five girl students from Xinjiang Province in our class.
3.The beautiful girl wearing sunglasses is Yang Zi.
4.In your life , a friend that/who has helped you is a friend that/who you should thank. 
5. The number of speakers of English in Shakespeare's time 
was five million .Today it is 260 million.
6. I go to school at six on Monday.
7. She waited for the bus at the bus stop.
8. I took a walk after dinner.  
9. Today I saw a kid offer his seat to an elderly man on my way to work.
10. The new students from China study English hard in a university in America.

